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Genetische diversiteit bij hondenrassen  -  Vervolgstudie

Tijdens de commissievergadering Landbouw, Visserij en Plattelandsbeleid van 9 januari 
2019 heeft toenmalig minister van Landbouw Schauvliege verklaard dat zij geen 
tegenstander is van een nieuwe opvolgstudie die de inteelt en genetische diversiteit bij 
rashonden in kaart brengt.

In 2012 berekende Livestock Genetics (KU Leuven) in opdracht van de Vlaamse minister 
van Landbouw de inteelt en genetische diversiteit van 21 hondenrassen in België op basis 
van afstammingsgegevens van de KMSH (Koninklijke Maatschappij Sint-Hubertus).

Een nieuwe studie naar de inteelt en de genetische diversiteit bij andere populaties van 
honden kan een stimulans zijn om de effecten van het proefproject uit 2012 naar die 
andere populaties door te trekken.

1. Steunt de minister het voorstel om een vervolgstudie te laten uitvoeren die meet in 
hoeverre de genetische diversiteit bij de reeds 21 bestudeerde populaties is 
toegenomen?

2. Wanneer zullen fiches voor andere rassen gemaakt worden? Ziet de minister dit ook 
vervat in een vervolgstudie?

3. Werden hiervoor reeds de nodige middelen vrijgemaakt?

4. Wanneer zal de minister groen licht geven voor deze studie? 



KOEN VAN DEN HEUVEL
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
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Ik verwijs naar het antwoord op uw schriftelijke vraag nr. 223 van 25 januari 2019 
(deelvraag 1.)


